

3m (10ft) Premium Certified High Speed HDMI Cable, Ultra Flexible HDMI Cable, 4K 60Hz/1440p 144Hz w/HDR10/ARC, 18Gbps, High Flex Braided HDMI Cord

Nº de produit: HDMI2-FLEX-4K60-3M



Route this HDMI cord easily around corners, behind user workstations, displays, through AV panels, and into concealed or hard-to-access HDMI ports with an ultra-flexible jacket designed for frequent bends and tight installations. The cable combines a ultra-soft, low-memory silicone inner layer with a braided nylon exterior, supporting clean cable runs in enterprise AV racks, conference rooms, workstations, and wall-mounted display setups without compromising durability.

Easy-grip connector strain reliefs facilitate quick insertion and removal in high-density or difficult-to-reach spaces. Gold-plated connectors preserve signal integrity, resist corrosion, and are rated for 10,000+ insertions for long-term, reliable use.

Drive sharp 4K UHD video, fast refresh rates, and high-resolution visuals on UHD displays, workstations, video walls, and AV installations. This flexible Premium High Speed HDMI Cable supports full HDMI 2.0 features:

- Resolutions up to 4K 60Hz using a compatible HDMI source and display
- Supports high refresh rates including 1440p 144Hz and 1080p 240Hz
- 21:9 Aspect Ratio support for cinematic viewing experiences
- High Dynamic Range (HDR10) for higher contrast ratio and vibrant picture quality
- High-Bandwidth Digital Content Protection (HDCP) 2.2 for a secure connection between source and display
- Audio Return Channel (ARC) for sending audio from the TV back to an AV receiver or soundbar
- Up to 32 Uncompressed Digital Audio Channels

- HDMI Ethernet Channel (HEC) for network connectivity over HDMI
- Backward compatible with previous HDMI versions

The 4K HDMI Cable is certified by an HDMI Authorized Test Center and undergoes rigorous compliance testing to verify support for all HDMI 2.0 high-bandwidth features. It is EMI-tested to ensure minimal interference with nearby wireless signals. This cable works with all 4K ready devices and is backward compatible with previous HDMI specifications.

The terms HDMI, HDMI High-Definition Multimedia Interface, HDMI trade dress and the HDMI Logos are trademarks or registered trademarks of HDMI Licensing Administrator, Inc.

Certifications, rapports et compatibilité



Applications

- La gaine ultra-flexible et robuste résiste aux courbures serrées; idéale pour les passages derrière les postes de travail, les écrans et les installations AV avec des ports HDMI dissimulés ou difficiles d'accès
- Offrez des performances HDMI Haut Débit Premium certifiées avec rétrocompatibilité
- Les marquages Quick ID sur le connecteur et les détrompeurs à prise en main facile permettent une identification, une insertion et un retrait rapides dans les installations haute densité

Spécifications techniques

- **Ultra-flexible pour un Passage sans Contrainte**: Guidez ce câble HDMI derrière les écrans et dans les espaces restreints; Gaine double couche: silicone souple basse mémoire à l'intérieur, nylon tressé extérieur pour une durabilité renforcée
- **Performances HDMI Certifiées Garanties**: Connectez ce câble HDMI Premium Haut Débit certifié pour une compatibilité HDMI 2.0 et ascendante assurée; Profitez d'une vidéo 4K 60Hz avec HDR10, Dolby Vision, HDCP 2.2, audio 32 canaux, 7.1 TrueHD et ARC
- **Identification des Spécifications en un Coup d'œil**: Les marquages HDMI sur chaque connecteur Quick ID éliminent toute incertitude; Déployez ce câble dans les installations haute densité où l'identification rapide est indispensable au dépannage
- **Pour postes de Travail et Espaces AV Professionnels**: Déployez ce câble HDMI flexible dans les environnements à ports dissimulés; Détrompeurs ergonomiques pour insertion/retrait rapide; Compatible adaptateurs USB-C vers HDMI

- **Le Choix des Pros de l'IT** : Nos câbles sont testés en laboratoire pour garantir l'intégrité du signal et la compatibilité avec les interfaces HDMI/DP/USB-C et les plus anciennes. Ils bénéficient d'une assistance technique multilingue gratuite 24/5, à vie

Matériel

Politique de garantie	Lifetime
Active or Passive Adapter	Passif
Placage du connecteur	Or
Type de gaine de câble	Silicone with Braided Nylon
Type de blindage du câble	Feuille d'aluminium-Mylar avec blindage tressé

Performance

Video Revision	HDMI 2.0
Vitesse max. de transfert de données	18 Gb/s
Résolutions numériques max.	8-bit 4:4:4 Up to 5K 30Hz / 4K 60Hz / 1440p 144Hz / 1080p 240Hz 10-bit 4:4:4 Up to 5K 30Hz / 4K 30Hz / 1440p 75Hz / 1080p 144Hz
Spécifications audio	HDMI - 32 Channel Audio HDMI - 7.1 Channel Audio

Connecteur(s)

Connecteur A	1 - HDMI
Connecteur B	1 - HDMI

Conditions environnementales

Température de fonctionnement	0°C to 40°C (32°F to 104°F)
-------------------------------	-----------------------------

Température de stockage	-20°C to 70°C (-4°F to 158°F)
Humidité	10%RH ~ 90%RH

Caractéristiques physiques

Couleur	Noir et argent
Style de connecteur	Droit
Type de boîtier	ABS
	Polycarbonate
Longueur de câble	9.8 ft [3 m]
Dia. ext. du câble	0.2 in [6.2 mm]
Longueur du produit	118.8 in [3018 mm]
Largeur du produit	0.8 in [20.5 mm]
Hauteur du produit	0.4 in [11 mm]
Poids du produit	5.6 oz [160 g]

Informations d'emballage

Longueur du Paquet	5.5 in [14.0 cm]
Largeur du Colis	5.5 in [14.0 cm]
Hauteur du Paquet	1.2 in [3.0 cm]
Poids brut	6.9 oz [195.4 g]

Contenu du paquet

Inclus dans le paquet	1 - Ultra-Flexible HDMI Cable
-----------------------	-------------------------------

* L'apparence et les spécifications du produit peuvent être modifiées sans préavis